
  
 
 
Schriftelijke vragen cf. art. 32 van het Reglement van Orde  

2 mei 2025 
 
Betreft: hoe houden we het Noordereiland een fijne plek voor iedereen tijdens de zomer?  
 
Geacht college,  
 
Midden op de Maas en tussen de Rotterdamse iconen in is het Noordereiland een uniek stukje 
Rotterdam. Zo uniek dat onze fractie zich goed kan voorstellen dat het voor vele Rotterdammers een 
ideale plek is om te genieten van het mooie weer. Op zich is dat natuurlijk geen probleem, maar onze 
fractie krijgt signalen dat er helaas ook bezoekers zijn die zich dan niet kunnen gedragen. 
Bijvoorbeeld door luidruchtige bijeenkomsten op straat, straatraces, harde muziek en ander gedrag 
waar omwonenden last van hebben. Bewoners ervaren dusdanig veel overlast, dat er zelfs een petitie 
is gestart om de overlast tegen te gaan. Op het Instagram account van de wijkraad lezen wij dat er 
meer menskracht ingezet gaat worden vanuit handhaving en dat er op termijn verkeersbeperkende 
maatregelen zullen worden ingevoerd. Ook wordt er binnenkort een extra bewonersavond 
georganiseerd om mogelijke maatregelen en de noodzaak hiervan te bespreken en opgeroepen om 
melding te blijven maken. 
 

1. Hoeveel meldingen zijn er de afgelopen tijd binnengekomen bij de gemeente? 
2. Waar gingen de meeste meldingen over? 
3. Hoe gaan de maatregelen die genomen gaan worden er concreet uit zien?  
4. Op welke termijn worden de verkeersbeperkende maatregelen ingevoerd?  

 
De situatie op het Noordereiland doet onze fractie sterk denken aan de situaties op de Maasboulevard 
en bij de Esch. Niet alleen in gedrag zien we een parallel, ook qua type plek. Het zijn immers prachtige 
stukken Rotterdam waarbij onze fractie goed kan begrijpen dat het aantrekkelijk is om daar te 
recreëren. Het lijkt er dus op dat de repressieve maatregelen op de ene plek, leiden tot overlast op de 
andere plek.  
 

5. Is er in beeld in hoeverre de jongeren die op het Noordereiland overlast veroorzaken eerst bij 
de Esch of de Maasboulevard overlast veroorzaakten?  

6. Zo ja, is het college het met onze fractie eens dat de maatregelen die op dit moment worden 
genomen om overlast te voorkomen op de Maasboulevard en/of de Esch het probleem niet 
oplossen, maar slechts verplaatsen?  

7. Worden er naast repressieve maatregelen ook preventieve maatregelen genomen om te 

voorkomen dat er overlast wordt veroorzaakt? Graag een toelichting.  

8. Is bekend uit welke wijken de jongeren komen die naar het Noordereiland komen? Zo ja, is er 
bekend wat er in hun eigen wijk ontbreekt om daar samen te komen?  

 
 
Wij zien uw antwoorden met belangstelling tegemoet. 
 
Hoogachtend, 

 

  
 

 

 

Co Engberts 
PvdA Rotterdam  



 

 

 

 

 

 


